
 

 

 

 

Referat fra FAU-møte 

5. desember 2022 

Uranienborg skole, Kulturrommet kl. 17:30 – 19:00 

 

Saksliste:  

1. Innkalling og dagsorden 

2. Informasjon fra ledelsen v/rektor: Ny start, felles retning for Uranienborg skole 

3. AKS orienterer v/Siver 

4. Nytt medlem i Driftsstyret 

5. Driftsstyret orienterer v/Guro 

6. Status for årshjulet 

7. Forslag om å søke om etablering av «hjertesone» rundt skolen 

8. Eventuelt 

 

1. FAU-leder åpnet møtet 

Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

 

2. Informasjon fra rektor/ledelsen ved skolen 

Rektor er fortsatt midlertidig ansatt, men venter en avklaring denne uken. Rektor har stilt som premiss at 

skolens budsjettoverskridelser i 2022 blir nullet ut, slik at man kan starte “med blanke ark” på alle fronter i 

2023. Rektor mener disse budsjettoverskridelsene skyldes at Utdanningsetaten ikke har ryddet opp i gamle 

ting og at det er urettmessig at skolen skal bære denne byrden alene. Vi håper på snarlig avklaring! 

Som rektor informerte om i forrige møte er det brukt mye tid på struktur i administrasjonen og 

bygge “felleskap og forpliktelse” - altså sikre en struktur som skaper de best rammene for læring.  

 

Alle valg de enkelte lærere gjør skal kunne begrunnes i de 5 premisskvalitetene: 

• Felles retning 

• Pedagogisk struktur 

• Administrativ struktur 

• Felles rammer for kjernekvalitet 

• Profesjonelle felleskap 

 

Det skal bygges en “vi-kultur” blant lærerne - Uranienborg skal være en “vi-skole”. 

 

Rektor er opptatt av at elever skal ta større ansvar for egen læring (“aktiv i egen læring”), hvor 

grunnleggende faglig kompetanse selvsagt er viktig, men faktorer som samarbeid, kreativitet, sosial 

kompetanse, fellesskapsforståelse, selvregulering og “growth mindset” også er viktig. Konsekvenser for 

læringsprosessen kan bl.a være et mer inkluderende læringsfellesskap og mer dialogbasert læring. 



 

 

 

Rektor forsikret at den nasjonale læreplanen er ivaretatt under denne formen for læring. 

 

3. Orientering fra AKS 

Siver fortalte at leksetilbudet på mandager var blitt så populært at de har gått fra grupper i ett til to 

klasserom. Kreativitet har vært på agendaen i høst, etter jul blir det fokus på natur og miljø. 

 

Det skal etter planen være to årlige møter med AKS og FAU, men det har ikke blitt holdt nå i høst.  

 

Siver oppfordret foreldre til å ta kontakt dersom de har innspill, delta på brukerundersøkelsen og komme 

på kunstutstillingen den 13. desember.  

 

4. Nytt medlem i Driftsstyret 

Guro Hagness ble valgt inn som nytt medlem i Driftsstyret, mens Thorbjørn Nymo fratrer.  

 

5. Orientering fra Driftsstyret 

Driftsstyret er skolens høyeste organ og har som oppgave: 

• å vedta skolens budsjett og disponere dette innenfor tildelte rammer 

• å vedta strategisk plan for skolen 

• å behandle resultater fra nasjonale og kommunale prøver 

• å behandle resultater fra brukerundersøkelser 

• å påse at skolen driver skolebasert vurdering 

 

Guro orienterte FAU om at de har sendt brev til Utdanningsetaten med anbefaling om at rektor får fast 

ansettelse. Det er ikke å legge skjul på at skolen har vært i en sårbar situasjon og Guro bekreftet også at det 

vil bli satt inn tiltak i de trinnene som er mest berørt. Trafikksikkerhet rundt skolen og det at turen for 

ungdomstrinnet skal være gratis (et krav) var andre temaer som ble tatt opp på sist møte.  

 

Guro er gjerne sparringspartner på tiltak som kan gi bedre skolemiljø - det er bare å ta kontakt. 

 

6. Status for årshjulet 

Kjetil gikk gjennom årshjulet. Det meste er nå i rute, men trafikkvakter følges opp videre. Han vil snart ta 

kontakt med FAU-representanter for kommende 4. klasse mtp Urra-festivalen høsten 2023. 

 

7. Forslag om å søke om etablering av «hjertesone» rundt skolen 

FAU og Driftsstyret har fått en henvendelse fra en bydelspolitiker om å vurdere søknad om opprettelse av 

«hjertesone» rundt skolen. Dette var også anbefalingen fra Bymiljøetaten i brev 26. januar 2021 da det for 

et par år siden ble søkt om trafikksikkerhetstiltak rundt skolen. Hjertesoner beskrives her: 

https://www.oslo.kommune.no/prosjekter/hjertesone-tryggere-skolevei/#gref. På grunn av tidsmangel ble 

ikke saken diskutert nærmere på møtet, men FAU-leder forbereder diskusjon til neste FAU-møte 23. januar 

2023.  

 

 

https://www.oslo.kommune.no/prosjekter/hjertesone-tryggere-skolevei/#gref


 

 

8. Innspill fra foreldrerepresentanter 

Foreldre ønsker mer informasjon dersom elever ligger bak i enkelte fag, slik at man selv kan sette i gang 

tiltak eller vite hva man bør fokusere på når det gjelder leksehjelp. Dette kom opp som følge av dårlig 

karakter i matematikk på nasjonale prøver, hvor Uranienborg skole vanligvis scorer bra. Rektor forsikret om 

at tiltak vil bli satt inn, samtidig må dette være tiltak som favner alle.  

 

Det bør være billigere boller og kaker når skolen har arrangementer som hensyntar at folk har ulik 

økonomi. Selv om det går til gode formål, slik som korpset, behøver ikke porsjonene være så store. Man 

kan også ha enklere ting som f.eks. pepperkaker og kjeks. 

 

Ønske om at skolen holder en felles språkkampanje blant elevene. Det er nå mye stygg ordbruk på selv 

nokså lave trinn, med banneord som både er hetsende og støtende. Det kan ikke være slik at dette blir en 

normal, og her må også foreldre på banen. 

 

Ønske fra noen foresatte om lenger åpningstid på AKS; fra 0715 til 1645. 

 

For mange 1. klasseforeldre oppleves AKS som nokså kaotisk, hvor barna får løpe rundt alene og at all 

aktivitet ikke så koordinert og organisert. Siver tar tilbakemeldingene med sitt team.  

 

Ønske om å få inn Barnevakten for å lære foreldre og elever om bruken av sosiale medier og mobilbruk. 

 

Møtet ble avsluttet kl. 19.10. 

Hanne Bismo Mustad, referent 

 

 

Møtekalender 2022/23 

19. september; fullt og bredt anlagt møte – informasjon – bli kjent – årsplan, sosialt i etterkant 

7. november; sosiale forhold; først og sist samlet – midt i etappe trinnvis 

5. desember; jul - felles 

23. januar; hybrid; felles halvtime og så trinnvis sosialt i etterkant 

27. februar; felles 

27. mars; hybrid; felles halvtime og så trinnvis 

8. mai; felles 

12. juni; hybrid; felles halvtime og så trinnvis 

  

FAU 

Leder: Kjetil Mujezinovic Larsen  

Nestleder: Naomi Videlle 

Driftsstyret     SMU 

Foreldrerepresentant: Harald Tolleshaug Foreldrerepresentant: Naomi Videlle 

Foreldrerepresentant: Guro Hagness  Personlig varamedlem: Siv Vatne Pettersen 

vararepresentant:    Foreldrerepresentant: Harald Tolleshaug 

 



 

 

Deltakere 5. desember 2022  

 

Trinn A  B  C  

  

1 

Pernille Sagstuen X Hanne Bismo Mustad X Therese Steensland-

Brun 

X 

  

2 

Maria Céline Qvigstad-

Elvik 

 Morten André 

Helland 

X Frid Corwin   

  

3 

Kari Stangeby Noer  Svein Frode Rochling X Simone Diab X 

  

4 

Vivi Kristine Angell X Stine Broge 

Henriksen 

X Naomi Videlle  

  

5 

Helene Ree 

Ruden/Martine Rygh  

X Morten Swang X Jetmir Rustemi X 

  

6 

Lars Mørch X Ida Kvernstrøm  Betina Sollie X 

  

7 

Marie Lindstøl X Kjetil Mujezinovic 

Larsen 

X Bente Cathrine Ross X 

  

8 

Kaare Gether X Julius Ikoe  Mia Cecilie Lindstad  

  

9 

Gry Gjermundsen   Bente Tjernshaugen X   

10 Ingunn Lian X Henriette Krogsbøl  Tinka Narverud X 

 10D: Johan Schreiner X 10E: Guro Hagness X   

Leder Kjetil Mujezinovic Larsen X AKS leder  Siver Zangana X 

Nestleder Naomi Videlle  Tillitsvalgt Lærer  Jørn Nordal  

DS Harald Tolleshaug  Tillitsvalgt  Dan Roger Roland  

Rektor Gjermund Jørgensen X     

Assisterende 

Rektor 

Merete Samuelsen      

 


